
PROTOKÓŁ Z WALNEGO ZEBRANIA TOWARZYSTWA MUZYCZNEGO  

IM. KAROLA NICZE W PABIANICACH 

 

Zebranie odbyło się 10 maja 2019 roku w Muzeum Miasta Pabianic, ul. Stary Rynek 1. 

W I terminie obecnych było 18 osób, a w II terminie 22 osoby. 

W imieniu Zarządu zebranych przywitał Pan Prezes Hieronim Ratajski i zaproponował na 

przewodniczącą obrad panią wiceprezes Bogumiłę Czyżewską (wyraziła zgodę). Kandydaturę 

zebrani przyjęli jednogłośnie. Do Prezydium obrad zaproszono również panią Bożennę 

Drobniewską – przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Na protokolanta powołano panią Annę 

Korycką (wyraziła zgodę). 

Przewodnicząca obrad przedstawiła następujący porządek zebrania: 

1. Otwarcie zebrania 

2. Wybór prezydium 

3. Wybory komisji: 

a) skrutacyjnej  

b) uchwał i wniosków 

4. Wysłuchanie sprawozdania Prezesa z pracy Zarządu w roku 2018 

5.  Wysłuchanie sprawozdania Komisji Rewizyjnej za rok 2018 

6. Dyskusja nad sprawozdaniami 

7. Podjęcie uchwał 

8. Zamknięcie zebrania 

Porządek zebrania zatwierdzono bez uwag. 

Ustalono składy komisji: 

Skrutacyjna – Ewa Misiek, Urszula Jarosz (wyraziły zgodę, zaakceptowani jednogłośnie 

przez zebranych) 

Komisja uchwał i wniosków – Krzysztof Raczyński i Marian Szukalski  (wyrazili zgodę, 

zaakceptowani jednogłośnie przez zebranych). 

Następnie przedstawiono sprawozdania 

- Pan Prezes Hieronim Ratajski przedstawił sprawozdanie z działalności Towarzystwa 

Muzycznego im. Karola Nicze za rok 2018. 

- Pani Bożenna Drobniewska odczytała sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Towarzystwa. W 

konkluzji sprawozdania przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła, że działalność 

Towarzystwa była zgodna ze statutem i zgłosiła wniosek o udzielenie absolutorium 

Zarządowi. 



 

 

Dyskusja nad sprawozdaniami, wystąpienia gości oraz zgłaszanie wniosków: 

- Pan Hieronim Ratajski, odnosząc się do sprawozdania z działalności Towarzystwa, podał 

informację o aktualnym stanie działań ze strony władz miasta, dotyczących organizacji 

skweru imienia Karola Nicze w centrum Pabianic. Z uwagi na zajęcie części skweru pod 

stację rowerów miejskich oraz nadal nieuregulowany stan prawny tego terenu, zgłosił pod 

rozważenie rezygnacji z patronatu.  

- Pan Hieronim Ratajski przedstawił wstępny program obchodów 20-to lecia Towarzystwa 

Muzycznego im. Karola Nicze. Nakreślił plan działań i koncertów , które będą miały miejsce  

w związku z tą rocznicą. 

- Pan Zbigniew Chaniecki przekazał  na ręce Prezesa Towarzystwa Muzycznego swoją nową 

książkę, wydaną przez Akademię Muzyczną, zatytułowaną „Europejskie teatry lat 1750-1815 

w relacjach polskich podróżników”. Prezes Hieronim Ratajski wraz ze słowami 

podziękowania życzył Autorowi dalszych osiągnięć w krzewieniu kultury. 

- Pan Wojciech Wiśniewski zgłosił pomysł utworzenia w Parku Miejskim im. Juliusza 

Słowackiego „alei gwiazd”, przy której ustawiono by tablice ze imieniem i nazwiskiem 

artystów zasłużonych dla naszego miasta. 

- Pani Urszula Jaros zgłosiła pomysł upamiętnienia patrona Stowarzyszenia poprzez 

ufundowanie muralu z jego wizerunkiem na jednej ze ścian budynku w naszym mieście. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

Komisja uchwał i wniosków przedstawiła do przegłosowania następujące wnioski: 

1.Przyjęcie sprawozdania z działalności i sprawozdania finansowego. 

2.Udzielenie zarządowi absolutorium. 

 

Wszystkie wnioski zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym, otrzymując rangę 

uchwał Walnego Zgromadzenia.  

Porządek obrad został wyczerpany. 

Prezes Towarzystwa zamknął obrady Walnego Zgromadzenia. 

 

Przewodnicząca obrad      Protokolant 

Bogumiła Czyżewska                Anna Korycka 

 

……………………………..      …………………………… 

 


